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Raadsfractie Burger Initiatief  
Mevrouw J. van den Wildenberg 

 

Geachte mevrouw Van den Wildenberg,
 
Op 2 januari heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening 
schriftelijke vragen gesteld over het dalurentarief voor het banenzwemmen bij Optisport. 
 
Raadsvragen 
1. Mag Optisport zonder enig overleg en op zo’n korte termijn zomaar de prijzen 
verhogen en in dit geval dus verdubbelen?  

  
Optisport mag de tarieven verhogen middels de contractueel vastgestelde index “huur 
sportaccommodaties”. De contractueel vastgestelde tariefsverhoging is gemaximeerd 
door de gemeente om de tarieven redelijk en voor eenieder betaalbaar te houden. Voor 
de nieuwe tarieven van 2023 is dit percentage 2,5%. Hiervoor gebruiken we de index 
van september. Het tarief voor banenzwemmen is met dit percentage verhoogd. Door 
nieuwe programmering is het ‘overgebleven’ uurtje en dus het daltarief te komen 
vervallen.  
   
2. Heeft de gemeente inmiddels overleg gevoerd over deze maatregel en over de 
communicatie daarover? 
 
Ja, Optisport communiceert in december over de nieuwe tarieven en het rooster voor 
het nieuwe jaar.  

 
3. Welke oplossing heeft de gemeente voor mensen die het volle tarief niet kunnen 
betalen? Is er bijvoorbeeld ook voor ouderen een minima regeling die we ook voor de 
schooljeugd hebben?  
 
Zowel voor jeugd als volwassenen is er een minimaregeling die meedoen aan sport en 
cultuur stimuleert. Zo kan men lid worden van een sportvereniging, waar ook zwemmen 
onder valt. Voor de precieze invulling van de minimaregelingen, verwijzen we u naar de 
minima-effectrapportage die in het najaar van 2022 met uw raad is gedeeld en in de 
commissievergadering Samenleving van december is besproken.  
 
4. Zijn er andere mogelijkheden om de prijs van het ochtendzwemmen laag te houden, 
bijvoorbeeld door gebruik t maken van specifieke subsidies voor ouderen? 
 
Hiervoor hebben wij het minimabeleid. We hebben geen doelgroepenbeleid.   
 
5. Als er financieel mogelijkheden zijn, is het college dan bereid hierover actief te 
communiceren met deze groep mensen?  
 
Het minimabeleid is de afgelopen maanden heel actief via verschillende 
communicatiekanalen onder de aandacht gebracht. En dat blijven we doen.  



 

Blad 2  

 
6. Hoe kijkt het college aan tegen de invulling van de sociaal maatschappelijke 
verantwoording die Optisport toch ook heeft, en dan met name voor deze doelgroep: 
ouderen.  

 
Wij vinden het belangrijk dat iedereen in de Gemeente Barneveld op een laagdrempelige 
manier kan blijven sporten en bewegen. Vandaar dat we hebben vastgehouden aan de 
contractueel overeengekomen index van 2,5%, ondanks de inflatie van afgelopen jaar. 
Hiermee blijven de zwembaden in de gemeente Barneveld toegankelijk. Inwoners die 
niet het volle tarief kunnen betalen kunnen gebruik maken van de minimaregeling zoals 
toegelicht in vraag 3. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
 
W. Wieringa J.J. Luteijn 
secretaris burgemeester 
 


